
Poza Mną nie ma Boga
W  każdą  niedzielę,  podczas  Mszy  świętej  odmawiamy  Credo:
Wierzę w jednego Boga. To ważne słowo: ?jednego?. Bóg jest
jeden, jedyny. Tak mówił Mojżesz do ludu: Słuchaj, Izraelu,
Pan jest naszym Bogiem – Panem jedynym. Będziesz miłował Pana,
Boga twojego, z całego swego serca, z całej duszy swojej, ze
wszystkich  swych  sił.  Bóg,  w  którego  wierzę  jest  jeden,
jedyny.  Poza  Nim  nie  ma  innego  Boga.  To  niezwykle  ważna
prawda, absolutnie podstawowa, od uznania (wyznania) której
właściwie wszystko zależy. Ważna również z tego powodu, bo
wielu  ludziom  wydaje  się  dzisiaj,  że  to  nie  jest  aż  tak
istotne, w jakiego Boga się wierzy, byle wierzyć w cokolwiek.
I  nie  jest  wykluczone,  że  taki  pogląd  wyznają  niektórzy
spośród  tych,  którzy  co  niedzielę  wyznają  uroczyste  Credo
Kościoła. Człowiek musi nieustannie pogłębiać swoją wiarę w
Boga Jedynego i Prawdziwego. Uczy nas tego przede wszystkim
Chrystus – Bóg Prawdziwy z Boga Prawdziwego. Najważniejszą
lekcją, w czasie której poznajemy Jedynego Boga i umacniamy
się w wierze w Niego jest Eucharystia. Tutaj On sam uczy nas,
Kim jest. On sam przekonuje nas, że warto Jemu zawierzyć, by
nie zagubić się w gąszczu bożków i iluzji. By nie paść ofiarą
religijnego  zamętu,  który  stawia  sobie  za  cel  ,  by  Boga
Jedynego postawić obok innych bożków.
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